
Dringende oproep: Red de toekomst van zaalsport in Zeewolde 
 

Zeewolde, 3-maart 2025 

 

Geachte raadsleden van de gemeente Zeewolde, 

Alarmerende situatie voor sportverenigingen in Zeewolde 

Met grote bezorgdheid en een gevoel van urgentie schrijf ik u namens alle 
zaalsportverenigingen in Zeewolde. De aangekondigde verhoging van 9,25% op de zaalhuur 
voor sportaccommodaties dreigt onze verenigingen in een onmogelijke positie te brengen. 
Deze situatie vereist uw onmiddellijke aandacht. 

Zoals u weet, vormen sportverenigingen het kloppend hart van onze Zeewolder 
gemeenschap. Wij staan, net als u, voor dezelfde maatschappelijke uitdagingen: het 
bevorderen van gezondheid, sociale cohesie en een leefbare gemeente. De voorgenomen 
verhoging ondermijnt echter precies deze gedeelde waarden die ons allemaal na aan het 
hart liggen. 

Directe gevolgen die niemand kan negeren 

De impact van deze verhoging is niet te onderschatten: 

• Onbetaalbare contributieverhogingen worden onvermijdelijk, waardoor sport voor 
velen ontoegankelijk wordt 

• Gezinnen met meerdere sportende kinderen worden onevenredig zwaar getroffen 
• Kwetsbare inwoners zullen als eerste afhaken, juist degenen die sport het hardst 

nodig hebben 
• De kloof tussen zaal- en buitensport wordt onverantwoord groot 
• Groei in leden, en daarmee lastenverdeling van de zaalhuur, niet mogelijk ivm beperkt 

beschikbare (en geschikte) zaalruimte. 
• Basisvoorziening van de faciliteiten is niet op orde. Meer betalen, maar wat krijg je ervoor 

terug? 

Wij zien nu al dat leden hun lidmaatschap opzeggen bij het eerste gerucht over deze 
verhogingen. Dit is een voorbode van wat ons te wachten staat als deze maatregel doorgaat. 

Wij staan samen voor dezelfde uitdaging 

U staat, net als wij, voor moeilijke keuzes in deze economisch uitdagende tijden. Wij 
begrijpen dat de gemeente financiële uitdagingen heeft. Tegelijkertijd weet u als geen ander 
dat investeren in sport op termijn juist besparingen oplevert op het gebied van zorg, welzijn 
en leefbaarheid. 

De afgelopen jaren hebben onze verenigingen al aanzienlijke offers gebracht: 

• Verminderde ondersteuning bij evenementen 



• Afname van beschikbare subsidies 
• Stijgende kosten die we slechts gedeeltelijk konden doorberekenen 
• Verbouwing van het Baken zorgde voor beperkte faciliteiten, maar wel vol tarief berekend 

Een dringend verzoek om samen te werken 

Ik doe een dringend beroep op u om samen met ons naar oplossingen te zoeken die recht 
doen aan het belang van sport voor heel Zeewolde. Laten we in gesprek gaan over 
alternatieven die de lasten eerlijker verdelen en de toekomst van sport in onze gemeente 
veiligstellen. 

Graag ontvang ik binnen twee weken een uitnodiging voor een gesprek. De tijd dringt - 
verenigingen moeten nu beslissingen nemen over hun begroting voor het komende seizoen. 

Met sportieve groet, 

Namens alle zaalsportverenigingen van Zeewolde 

 

 

Herman Wijnands (Volleybal) 
Egge-Jan de Jong (Hockey) 
Remco van Meerveld (Basketbal) 
Wolfgang Bastel (Gymnastiek) 
Martin Peerdeman (Zaalvoetbal) 
Ben Scharft (Korfbal) 
 

 


